



BARGAINING BULLETIN #5

Bell Technical Solutions

Sisters, Brothers and Siblings,

We trust that you all enjoyed a rejuvenating long weekend, and for those who had work commitments, we hope you found moments to connect with your families.

This week, our committee has returned home following two intensive weeks of negotiations in Montreal. During this time, we successfully concluded non-economic discussions and have now shifted our focus to critical monetary issues, including Pension and Benefits. We are fortunate to have the expertise of our Unifor Pension and Benefits department, which has been instrumental in guiding our discussions.

As we prepare for the next steps in the bargaining process, it's important to acknowledge the progress we've made thus far. However, we must also recognize that several significant challenges remain before we can finalize an agreement.

Our committees will reconvene in Montreal on Monday, April 13th, to continue our discussions on monetary matters. We are committed to keeping you informed as this process unfolds.

In solidarity,

Your bargaining committee,

Ontario

Jim Fling, Local 34-O
Drew Kerrigan, Local 42
Jeff Mark, Local 47
Colum Lynn, Local 1996-O
Clayton Nunn, National representative

Québec

Maxime Laflamme, Local 93
Karim Mazouz, Local 1021
Said Laouari, Local 1022
Patrice Lépine, Local 1024
Félix Bélanger, National representative
Charles Saumure, National representative
CN|CS/kw_COPE343



Info-Négo #4 Bell Solutions Techniques

Conseurs, Confrères et Fratrie,

Nous espérons que vous avez tous profité d'un long week-end ressourçant, et pour ceux qui avaient des engagements professionnels, nous espérons que vous avez trouvé des moments pour vous connecter avec vos familles.

Cette semaine, notre comité est rentré chez lui après deux semaines intensives de négociations à Montréal. Pendant ce temps, nous avons réussi à conclure des discussions non économiques et avons maintenant orienté notre attention vers des questions monétaires critiques, notamment les retraites et les avantages sociaux. Nous avons la chance de bénéficier de l'expertise de notre département des Retraites et Avantages de Unifor, qui a été déterminant dans l'orientation de nos discussions.

Alors que nous nous préparons pour les prochaines étapes du processus de négociation, il est important de reconnaître les progrès que nous avons réalisés jusqu'à présent. Cependant, nous devons également reconnaître qu'il reste plusieurs défis importants à relever avant de pouvoir finaliser un accord.

Nos comités se réuniront à nouveau à Montréal le lundi 13 avril pour poursuivre nos discussions sur les questions monétaires. Nous nous engageons à vous tenir informés à mesure que ce processus évolue.

Solidairement,

Votre comité de négociation,

Québec

Maxime Laflamme, Section locale 93
Karim Mazouz, Section locale 1021
Said Laouari, Section locale 1022
Patrice Lépine, Section locale 1024
Félix Bélanger, Représentant national
Charles Saumure, Représentant national
CS|CN/kw_SEPB343

Ontario

Jim Fling, Local 34-O
Drew Kerrigan, Local 42
Jeff Mark, Local 47
Colum Lynn, Local 1996-O
Clayton Nunn, National representative